

Kerncijfers 2020

AOW-bedragen (incl. vakantiegeld)	Totaal per jaar
Gehuwden zonder AOW-toeslag	€ 10.625,-
Gehuwden met maximale toeslag	€ 21.249,-
Ongehuwden	€ 15.627,-

Premiepercentages volksverzekeringen	2020
Premie % AOW	17,90%
Premie % Anw	0,10%
Premie % WLZ (tot 2014 AWBZ)	9,65%
Tot AOW-ingangleeftijd, over maximaal	€ 34.712,-

AOW-franchise	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Minimum franchise 'Witteveen' 10/7 gehuwd	€ 13.545,-	€ 13.878,-	€ 14.061,-	€ 14.297,-	€ 14.770,-	€ 15.178,-
Middellood/Beschikbare premie 100/75 gehuwd	€ 12.642,-	€ 12.953,-	€ 13.123,-	€ 13.344,-	€ 13.785,-	€ 14.167,-
Eindloon 100/66,28 gehuwd	€ 14.305,-	€ 14.657,-	€ 14.850,-	€ 15.099,-	€ 15.599,-	€ 16.030,-
Minimum franchise DGA in geval van eigen beheer 10/7 ongehuwd	€ 19.809,-	€ 20.302,-	€ 20.562,-	€ 20.912,-	€ 21.652,-	€ 22.325,-
Middellood/Beschikbare premie 100/75 ongehuwd	€ 18.488,-	€ 18.948,-	€ 19.191,-	€ 19.518,-	€ 20.209,-	€ 20.837,-
Eindloon 100/66,28 ongehuwd	€ 20.921,-	€ 21.441,-	€ 21.716,-	€ 22.085,-	€ 22.867,-	€ 23.578,-

Anw (incl. vakantietoeslag)	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Nabestaandenuitkering	€ 14.659,-	€ 14.838,-	€ 15.007,-	€ 15.166,-	€ 15.495,-	€ 15.814,-
Halfwezenuitkering	n.v.t.	n.v.t.	€ 4.802,-	€ 4.901,-	€ 4.959,-	€ 5.018,-

Anw-inkomenstoets grenzen	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Geen korting Anw tot maandinkomen	€ 695,-	€ 706,-	€ 718,-	€ 731,-	€ 748,-	€ 766,-
Volledige korting Anw maandinkomen	€ 2.392,-	€ 2.423,-	€ 2.455,-	€ 2.488,-	€ 2.541,-	€ 2.596,-

Maximum pensioengevend inkomen	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Inkomen	€ 100.000	€ 101.519	€ 103.317	€ 105.075	€ 107.593	€ 110.111

Wettelijk minimumloon	2015	2016	2017	2018	2019	2020
> 22 jaar excl. vakantietoelage	€ 18.022,-	€ 18.295,-	€ 18.620,-	€ 18.936,-	€ 19.390,-	€ 19.843,-
> 22 jaar incl. vakantietoelage	€ 19.464,-	€ 19.759,-	€ 20.109,-	€ 20.451,-	€ 20.941,-	€ 21.431,-

WAO / WIA	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Maximumpremieloon werknemersverzekeringen	€ 51.976,-	€ 52.763,-	€ 53.701,-	€ 54.614,-	€ 55.927,-	€ 57.232,-
Maximum dagloon (per dag)	€ 199,15	€ 202,17	€ 205,77	€ 209,26	€ 214,28	€ 219,28
Maximum dagloon (per jaar)	€ 51.978,-	€ 52.766,-	€ 53.706,-	€ 54.617,-	€ 55.927,-	€ 57.232,-

Basisverzekering	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Premiegrens basisverzekering	€ 51.976,-	€ 52.763,-	€ 53.701	€ 54.614,-	€ 55.927,-	€ 57.232,-
Inkomensafhankelijke bijdrage werknemers en uitkeringsgerechtigden	6,95%	6,75%	6,65%	6,90%	6,95%	6,70%
Inkomensafhankelijke bijdrage gepensioneerden en overige uitkeringsgerechtigden *	4,85%	5,50%	5,40%	5,65%	5,70%	5,45%

* Voor de uitsplitsing verwijzen wij naar de site van de Belastingdienst

Tarieven inkomstenbelasting	Inkomen	Tot AOW-leeftijd	Vanaf AOW-leeftijd
Schijf 1	t/m € 34.712,-	37,35%	19,45%
Schijf 2	v.a. € 34.712,- t/m € 68.507,-	37,35%	37,35%
Schijf 3	v.a. € 68.507,-	49,50%	49,50%

* De grens van schijf 2 ligt voor AOW-gerechtigden op € 34.712,-

Wettelijke waardeoverdracht	2015	2016	2017	2018	2019	2020
Wettelijk standaardtarief	2,156%	1,629%	0,864%	1,648%	1,577%	0,290%

Algemeen werkloosheidsfonds (Awf)	2015	2016	2017	2018	2019	2020
WW-Vast (onbepaalde tijd)	In verband met invoering van de Wet arbeidsmarkt in balans per 2020 worden er geen ww-premies meer geheven voor sectorfondsen					2,94%
WW-Flex (bepaalde tijd)						7,94%

Hoewel dit overzicht met de grootste zorg is samengesteld kunnen er geen rechten aan worden ontleend.
VLC & Partners B.V.